
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

 

Szám: ISU/771-27/2023. 

 

J e g y z ő k ö n y v  
 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének nyílt üléséről. 

 

A Képviselő-testületi ülés helye: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat székhelyén, (3980 

Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5.) a Városháza Dísztermében. 

 

A Képviselő-testületi ülés ideje: 2023. május 24. napján 8:00 órakor 

 

Jelen voltak:  Szamosvölgyi Péter polgármester 

Dankó Dénes alpolgármester 

Csernai Ferencné    

Lukács Tamás 

Palicz István  

Pasztorniczky István 

Róth József 

Schweitzer Tamás 

Sebes Péter 

Szabó János 

Szőnyi István  

képviselők 

 

Távol volt:   Kracson Norbert 

   képviselő 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Hörcsik Richárd országgyűlési képviselő, Stumpf Imre 

Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik Sándor jegyző, dr. Fazekas Márk Péter aljegyző. 

Tóthné dr. Galambos Andrea Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kormányhivatal Sátoraljaújhelyi 

Járási Hivatal vezetője, Kuczik Júlia Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Szebényi 

Gáborné Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Balogh Ernő Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat elnöke, Kababik Edina Városvédő és Szépítő Egyesület elnöke. Bartus István 

Főépítész, dr. Madák Tímea osztályvezető, Matisz István osztályvezető, Jánosi Attila 

osztályvezető. Páles Gábor a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet igazgatója, Zelina Zoltánné 

a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda, Bölcsőde intézményvezetője, Lakatos István a 

Zempléni Vízmű Kft. igazgatója.  

 

Tanácskozási joggal jelen voltak: Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik 

Sándor jegyző, Matisz István osztályvezető, Jánosi Attila osztályvezető. Páles Gábor a 

Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet igazgatója, Zelina Zoltánné a Sátoraljaújhelyi 

Hétszínvirág Óvoda, Bölcsőde intézményvezetője, Lakatos István a Zempléni Vízmű Kft. 

igazgatója.  

 

Jegyzőkönyvvezető: Obráz Béláné 

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 
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Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte a képviselő-testület tagjait, a megjelenteket és 

az ülést megnyitotta. Megállapította, hogy a testület határozatképes, mert 12 képviselőből 11 

képviselő jelen van, egy képviselő jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen, továbbá 

megkérdezte, hogy van-e valakinek egyéb javaslata a napirendeket illetően. Kérte a 4. napirendi 

pont után a Zempléni Vízmű Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 

vonatkozó előterjesztés megtárgyalását a sorrend további változtatása nélkül. Hozzátette, hogy 

az egyebek napirendi ponton belül az ülés előtt kiosztott Sátoraljaújhely Város Roma 

Nemzetiségi Önkormányzatának támogatására vonatkozó előterjesztés kerül megtárgyalásra. 

Kérte továbbá a zárt ülés vonatkozásában az előterjesztés mellé b) alpont felvételét. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

javasolta az ülés módosított napirendjének elfogadását. 

 

S z a v a z á s :  a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag– elfogadta az ülés módosított napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirend előtt: 

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszak legfontosabb eseményeiről és a tett 

intézkedésekről (szóban) 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység ellátásáról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 15/2023.(VI.26.) 

önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés a köztisztviselőkre vonatkozó hivatásetikai alapelvekről, és etikai 

eljárás szabályairól, valamint a köztisztviselőket megillető juttatásokról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti 

és Működési Szabályzatáról szóló 4/2018. (III.29.) önkormányzati rendelet 3. 

függelékének módosítására  

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Előterjesztés a Zempléni Vízmű Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadására  

Előterjesztő: Lakatos István ügyvezető 

6. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény 2022. évi 

munkájáról szóló beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: Csernai Ferencné igazgató 

7. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet 2022. évi tevékenységéről 

szóló beszámoló elfogadására  

Előterjesztő: Páles Gábor igazgató 

8. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda Szlovák és Német Nemzetiségi 

Óvoda, Bölcsőde 2022. évi működéséről szóló beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: Zelina Zoltánné intézményvezető 

9. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító Okiratának 

módosításáról szóló 94/2023. (V.24.) önkormányzati határozat módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 
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10. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának 

módosításáról szóló 97/2023. (V.24.) önkormányzati határozat módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

11. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő ellátására vonatkozó helyettesítési szerződés megkötésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

12. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

13. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

14. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

15. Előterjesztés a területi védőnői ellátás átszervezésével kapcsolatos intézkedésre 

Előterejsztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

16. Előterjesztés az Árpád-házi Szent Margit Katolikus Általános Iskola és Óvoda 

Tagintézménye valamint a Szent István Katolikus Technikum és Gimnázium 

tulajdon átruházásával kapcsolatos megállapodások megkötéséhez való 

hozzájárulására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

17. Előterjesztés a Georgikon Görögkatolikus Mezőgazdasági és Élelmiszeripari 

Technikum, Szakképző Iskola és Kollégium tulajdon átruházásával kapcsolatos 

megállapodás megkötéséhez való hozzájárulására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

18. Előterjesztés a Petőfi Sándor Református Általános Iskola tulajdon átruházásával 

kapcsolatos megállapodás megkötéséhez való hozzájárulására 
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

19. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni Hiúzok 

Jégsport Egyesület közötti megállapodás módosításhoz való hozzájárulására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

20. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék 

Fejlődéséért Nonprofit Kft. között kötendő, a csípőszúnyogok elleni védekezés 

keretében történő szúnyoggyérítés felméréssel és monitoring tevékenységgel 

kapcsolatos megállapodás megkötéséhez való hozzájárulására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

21. Előterjesztés a képviselő-testület 2023. évi II. félévi munkatervének elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

22. Előterjesztés önkormányzati vagyonhasznosításra  

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

23. Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató 

elfogadására 

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

24. Egyebek  

 

 

Zárt ülésen: 

Előterjesztés  a) „A Közmegbecsülés Díja” adományozására (szóban) 

b) díj adományozására (szóban) 
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 
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Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszak legfontosabb eseményeiről és a tett 

intézkedésekről  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: május 25-én a Vármegyei Közgyűlésen vett részt, majd a 

Pedagógusnapi ünnepségen a színházteremben. Május 26-án a Hősök Temetőjében 

megemlékezés zajlott, ugyanezen a napon a Magyar Nyelv Múzeumában az Anyanyelvi 

Játékok című vetélkedő megnyitójára került sor. Május 27-én a XIII. Zemplén Mazsorett 

Fesztivál és Gyermeknap zajlott. Június 1-én a Holokauszt Zempléni áldozataira emlékeztek. 

Június 2-án a város rendszerváltása utáni első polgármesterére, Katona Rezsőre emlékeztek 

emléktábla avatással a Polgármesteri Hivatal aulájában, amelyen a gyermekei is részt vettek. 

Ugyanezen a napon a 25 éves Bokréta Alapfokú Művészeti Iskola jubileumi ünnepségére került 

sor a Kossuth Lajos Művelődési Központ színháztermében. Június 3-án a Károlyi Kastély adott 

otthont a Nyárköszöntő Bálnak. Hozzátette, hogy az Edelényi Kastélyt a Borsod-Abaúj-

Zemplén Vármegyei Önkormányzat intézményként veszi át, a Károlyi Kastélyt továbbra is az 

állam működteti, nincs átadva, eladva. Június 4-én a Trianoni Békediktátum 103. évfordulójáról 

való megemlékezés zajlott a Református templomban, majd Nemzeti Összetartozás Napi 

megemlékezés a Rákóczi Táborban, valamint a reggeli órákban futóverseny került 

megrendezésre 1920 méter távon. Június 6-án a Polgármester Ösztöndíja a Szent István 

Katolikus Technikum és Gimnázium diákja, Petercsák Patrícia részére került átadásra. Június 

7-én rendkívüli képviselő-testületi ülés volt, június 9-én az Újhelyi Könyvünnep és a Zemplén 

című folyóirat digitalizációja alkalmából bemutató került megrendezésre, valamint 

együttműködési megállapodás aláírására került sor az Országos Széchenyi Könyvtárral. Június 

13-án sajtótájékoztatót tartott a Díszteremben, június 14-én a Polgármester Ösztöndíja a 

Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Technikum, Szakképző Iskola és Gimnázium diákja, Tóth-

Latka Szonja részére került átadásra, majd a rendkívüli Megyei Közgyűlés ülésén vett részt. 

Június 15-én rendkívüli képviselő-testületi ülés volt, ugyanezen a napon a Vármegye Nap 

eseményei zajlottak. Június 15-én a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegye Civil Közösségeiért Díj 

átadására került sor a Holdfény Mazsorett Csoport részére, valamint elnöki elismerő oklevél 

átadása Sebes Richárd részére. Június 16-án a Díszteremben dr. Panyi Miklós stratégiai és 

parlamenti államtitkár, miniszterhelyettes úr és munkatársai tettek látogatást. Június 21-én a 

Tokaj-Hegyalja Egyetem tanévzáró ünnepi szenátusi ülésén vett részt. Június 24-én a XX. 

Nemzetközi Vad- és Halételfőző Verseny és Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Vadásznap 

került megrendezésre. Június 26-án Honosítási eskütételre került sor, majd a Sátoraljaújhelyi 

Fegyház és Börtön új parancsnoka, Nyakó Csaba bemutatkozására, valamint az Interreg 

pályázatokkal kapcsolatban egyeztetett alpolgármester úr Tőketerebes alpolgármesterével. 

Június 26-án Vármegyei Pénzügyi Bizottsági ülésen vett részt. Tájékoztatásként elmondta, 

hogy Semmelweis Nap kerül megrendezésre június 30-án, pénteken 10 órától a Városháza 

Dísztermében. A derogációs beruházás munkálatai folyamatosak, ezen a héten újabb 

megbeszélésre kerül sor a Strabag vezetőivel és az érintett szakemberekkel.   

 

 

1. Napirendi pont: Előterjesztés a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység 

ellátásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a rendeletek folyamatosan felülvizsgálatra kerülnek. 15 éves 

rendeletről van szó, valamint a módosítások száma és a jogszabályszerkesztő LocLex rendszer 

követelményei miatt a rendelet újra alkotása vált szükségessé. A 2023 februárjában „Utoljára” 

elnevezésű akcióterv kapcsán tapasztaltak is beépítésre kerültek a rendeletbe, a magánterületen 
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felhalmozott hulladékszigetek megszüntetése érdekében. A település kiemelt célja, hogy a 

város tisztasága példaértékű legyen, ezért az említett cél elérése érdekében világos 

rendelkezések kerültek a Rendelet szövegébe, hangsúlyozva a szelektív hulladékgyűjtő 

edények környékén történő szemetelés tiltását. A szelektív hulladékgyűjtő edénybe nem 

odaillő, és a mellé rakott hulladék után bírság kerül kiszabásra. Jelenleg tisztán vannak tartva a 

hulladékgyűjtő szigetek és környékük, ugyanakkor felhívta a figyelmet, hogy fokozottan 

ellenőrizve lesznek. A rendeletben részletezésre kerültek az állategészségüggyel kapcsolatos 

köztisztasági kötelezettségek betartási rendelkezései is, tekintettel arra, hogy egyre több 

háziállat van Sátoraljaújhelyen.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter és Schweitzer Tamás képviselőt, hogy 

ismertesse az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság, Városüzemeltetési Bizottság és az 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Schweitzer Tamás képviselő: ismertette a Városüzemeltetési Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára, továbbá Kracson Norbert képviselő távollétében 

ismertette az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára.  

 

Kérdések, vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megköszönte a gyors választ a Károlyi Mihály u. 1. szám 

alatti társasház lakói által írt levélre, amely a felülről nyitható szelektív konténerek cseréjéről 

szólt, valamint arról, hogy legyenek olyan típusúakra cserélve, amelyek megfelelő nyílással 

vannak ellátva.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: egyeztetés folyik a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti 

Osztály, a Vagyongazdálkodási Osztály, és az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási 

Önkormányzati Társulás között, nemcsak a Károlyi Mihály utcára vonatkozóan. A hivatal 

munkatársai felmérték a városban lévő felülről nyitható szelektív gyűjtő edényeket, a 

tapasztalat sok esetben az, hogy nem hozták a hozzájuk fűzött reményeket. Tekintettel arra, 

hogy pályázatból megvalósuló fejlesztésről van szó, iránymutatást kért az önkormányzat, hogy 

tart-e még a fenntartási időszak, be lehet-e ezeket gyűjteni, áthelyezni. Válasz még nem érkezett 

azzal kapcsolatban sem, hogy saját hatáskörben is elvégezhető lesz-e a művelet. 

 

Pasztorniczky István képviselő: tekintettel a rendeletre és a szankcionálásra, javasolta 

térfigyelő kamerák kihelyezését az ominózus helyekre a rendelet betartása érdekében.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: több térfigyelő és fotócsapda került kihelyezésre, amelyek 

áthelyezése folyamatos van, ezzel is elősegítve a notórius elkövetők elfogását. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység 

ellátásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotását. 
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Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

20/2023. (VI.28.) önkormányzati rendelete 

a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység ellátásáról 

 

A rendelet a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi.  

 

 

2. Napirendi pont: Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 

15/2023.(VI.26.) önkormányzati rendelet módosítására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: kétszintű szabályozással rendelkezik az önkormányzat a 

tényállások és a szankcionálás tekintetében. A köztisztasági feladatokkal összefüggő 

tevékenységek ellátásáról szóló rendeletben a konkrét cselekmények kerülnek meghatározásra, 

a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló rendeletben pedig a szankcionálás 

részletezése található. A rendeletben szabályozásra kerültek azok a cselekmények, amelyek az 

előző rendelet megalkotása során lettek meghatározva. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter képviselőt, hogy ismertesse az Ügyrendi és 

Nemzetiségi Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések, vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy az általános indokolás része-e a 

rendeletnek, megjelenik-e a jogtárban, tekintettel arra, hogy az előterjesztésben szerepel, hogy 

az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság mellett a Városüzemeltetési és az Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottság is tárgyalja. Kérte ennek a résznek a törlését, mivel az utóbbi két 

bizottság nem tárgyalta.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: része és megjelenik a jogtárban. Adminisztrációs hiba miatt maradt 

benne az indoklásban a másik két bizottság, mert az SZMSZ szerint nem szükséges tárgyalniuk.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: az említett rész törlésre kerül.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 

15/2023.(VI.26.) önkormányzati rendelet módosítását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag– az alábbi rendeletet alkotta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

21/2023. (VI.28.) önkormányzati rendelete 

a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 15/2023.(VI.26.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

 

A rendelet a jegyzőkönyv 2. mellékletét képezi.  

 

 

3. Napirendi pont: Előterjesztés a köztisztviselőkre vonatkozó hivatásetikai 

alapelvekről, és etikai eljárás szabályairól, valamint a köztisztviselőket megillető 

juttatásokról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a rendelet módosítása sem jogtechnikai, sem célszerűségi 

szempontok alapján nem volt elegendő, továbbá a LocLex rendszerbe történő feltöltés miatt 

hatékonyabb megoldásként szolgál egy új rendelet megalkotása. A Borsod-Abaúj-Zemplén 

Vármegyei Kormányhivatal a július 1-jére tervezett házasságkötések ellenőrzése tárgyú 

megkereséssel fordult Sátoraljaújhely Város Önkormányzata felé, mivel az anyakönyvi 

eljárásról szóló 2010. évi I. törvény 27. § (2) bekezdése, valamint a 39. § (2) bekezdése 

értelmében nem köthető házasság és nem létesíthető bejegyzett élettársi kapcsolat július 1-jén, 

ha az az adott képviselő-testület hivatala köztisztviselői számára az önkormányzati rendelet 

alapján munkaszüneti nap. 2023. július 1. napjára házasságkötési szándék került bejelentésre, 

ezért indokolt a rendelet vonatkozó bekezdésének hatályon kívül helyezése annak érdekében, 

hogy a házasságkötés lebonyolításában az anyakönyvvezető a meghatározott időpontban 

közreműködhessen.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter képviselőt, hogy ismertesse az Ügyrendi és 

Nemzetiségi Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a köztisztviselőkre vonatkozó hivatásetikai alapelvekről, és etikai eljárás 

szabályairól, valamint a köztisztviselőket megillető juttatásokról szóló önkormányzati rendelet 

megalkotását. 

 

Szavazás:a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igenszavazattal, –

egyhangúlag –az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

22/2023. (VI.28.) önkormányzati rendelete 

a köztisztviselőkre vonatkozó hivatásetikai alapelvekről, és etikai eljárás szabályairól, 

valamint a köztisztviselőket megillető juttatásokról 

 

A rendelet a jegyzőkönyv 3. mellékletét képezi.  
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4. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-

testülete Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2018. (III.29.) önkormányzati 

rendelet 3. függelékének módosítására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a kormányzati funkciók és államháztartási szakágazatok 

osztályozási rendjéről szóló 15/2019. (XII. 7.) PM rendelet 2023. március 9-ével bekövetkezett 

változása szerint a 041231- Rövid időtartamú közfoglalkoztatás kormányzati funkció 

megszűnt. A Magyar Államkincstárral történt egyeztetés alapján a 4/2018. (III.29.) 

önkormányzati rendelet 3. függelékében szerepel a meghatározás, ezért módosítani kell. 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzata 3. függelékének módosításához nem szükséges a rendelet módosítása, határozat 

hozatala elegendő.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter képviselőt, hogy ismertesse az Ügyrendi és 

Nemzetiségi Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 4/2018. (III.29.) önkormányzati rendelet 3. függelékének 

módosítását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

111/2023. (VI.28.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 4/2018. (III.29.) önkormányzati rendelet 3. függelékének 

módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 4/2018.(III.29.) önkormányzati rendelet 3. függelékét a 

határozat melléklete szerint módosítja. 

 

Felhívta a jegyzőt, hogy a módosítás átvezetése céljából a Magyar Államkincstár Borsod- Abaúj- 

Zemplén Vármegyei Igazgatóság részére a szükséges dokumentumok megküldéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: 8 nap 

Felelős: jegyző 

 

A határozat a jegyzőkönyv 4. mellékletét képezi.  
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5. Napirendi pont: Előterjesztés a Zempléni Vízmű Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte Lakatos István ügyvezető urat, és 

megkérdezte, hogy van-e kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Lakatos István ügyvezető: március 2-tól Sátoraljaújhely Város Önkormányzat döntése 

értelmében, jogilag állami fenntartású cég lett a Zempléni Vízmű Kft. A 2022. évi gazdasági 

tevékenységét bemutató mérleg és annak tárgyában született anyag alapján jogosan merülhet 

fel, hogy miért kellett átmenni az államhoz, amikor 10-15 év után a tavalyi év nyereséges volt. 

Az anyagban szerepel, hogy ezt úgy lehetett elérni, hogy tavaly augusztusban Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzata hozott egy döntést, miszerint az állami integrációban részt vesz. Ennek 

következményeként kaptak augusztus végén és december hónapban összesen közel 430 millió 

forint összegű támogatást. Mindezek előtt Sátoraljaújhely Város Önkormányzata, mint 

legnagyobb tulajdonos közreműködésével BM támogatást kaptak közel 100 millió forint 

értékben, valamint Dr. Hörcsik Richárd országgyűlési képviselő aktív közreműködésével közel 

30 millió forint támogatást kaptak. Ezek miatt jelentkezik az a kevés profit az anyagban. 

Hozzátette, hogy a támogatások nélkül rettenetes veszteségről lehetne beszámolni. 2023. 

március 2-án, az önkormányzat által aláírt, valamint az integráció részeként tekintendő 

vagyonátadási szerződés alapján, ezévre 950 millió forint összegű támogatást kapott a 

Zempléni Vízmű Kft. Véleménye szerint szeptember végéig nyugalomban lesz a társaság. 

Amennyiben jól gazdálkodnak, és az energiaköltségeket tudják kezelni, akkor jól működő 

társasággá válhat a cég. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Schweitzer Tamás képviselőt, hogy ismertesse a 

Városüzemeltetési Bizottság döntését. 

 

Schweitzer Tamás képviselő: ismertette a Városüzemeltetési Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek. 

 

Szabó János képviselő: az előző években többször hallható volt, hogy a kormányzat eléggé 

megnehezítette bizonyos társaságok és önkormányzatok életét. Bevezettek olyan adókat, ami 

hozzásegítette a Zempléni Vízmű Kft-t is, hogy veszteséget termeljen. Megkérdezte, hogy 

ezelőtt miért nem adott 400 millió forint támogatást a kormányzat, miért tud adni támogatást, 

amikor már a sajátja. Várható lesz-e vízdíjemelkedés, vagy olyan szisztéma szerint kell majd 

fizetni, mint a gáz vagy az áram esetében.  

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy lesz-e vízdíj áremelkedés, továbbá mikor jár le a 

határozott idejű víziközmű szolgáltatási engedély, valamint mekkora vagyonról mondott le 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata. 

 

Szőnyi István képviselő 8:33 órakor távozott az ülésről.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy mennyi amortizációs költséget nem 

költöttek a hálózatra az elmúlt évtizedekben.  

 

Lakatos István igazgató: január 1-től várhatóan új szolgáltatási ár-törvény lép életbe, hasonló 

szisztéma szerint, mint az áram és a gáz esetében. Amiről a szakma beszél az egy tervezet, mely 

szerint 7 m3 egy bekötött órára vonatkozó egység, az ezen túli m3 még nincs meghatározva. 
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Magyarországon a víziközmű ágazat nagyon heterogén. Sátoraljaújhelyen a szolgáltatási ár 455 

forint, Szerencs és Tokaj térségében 1.700 forint. Amennyiben a minimál ár több lesz a 

jelenleginél, érzékenyen fogja érinteni a fogyasztókat. Hozzátette, hogy szakmán belül óriási 

viták vannak. Remélte, hogy mindenki a fogyasztók érdekeit fogja nézni.  

Korábban többször elmondta, hogy több mint 5 milliárd forint adót fizettek be az államnak, 

ebből sem a társaság, sem a tulajdonosok nem kaptak vissza egy forintot sem. Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzatának, mint tulajdonosnak feladata volt a vagyonértékelés elkészíttetése, 

amelyre halasztást kértek, mivel közel 150 millió forint összegbe került volna a társaságnak. 

Jelenleg a vagyonértékelés végrehajtása előtt állnak, a valós 2022, vagy 2023 árszinten történt 

vagyonmeghatározás ezután következik. Véleménye szerint kellő és szigorú gazdálkodás 

mellett tartható szeptember végéig a biztonságos és jó színvonalon történő üzemeltetés. Az 

amortizáció tekintetében köszönetet kell mondani Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának a 

kötelezettség alóli felmentésért. Amikor a Zempléni Vízmű Kft. aktívan létezett, olyan árak 

lettek megállapítva, hogy az amortizáció a szolgáltatási árban nem szerepelt. Nem lehetett a 

műszaki technikai színvonalat olyan szinten tartani, hogy a jövőt illetően ki tudjon alakulni az 

a biztonságos üzemeltetés, amelyre a fogyasztó és a szolgáltató egyaránt vágyik. A  hosszú távú 

kötelezettség alól Sátoraljaújhely, és minden tulajdonos felmentést adott. Hozzátette, hogy 

ebben az évben megállapodás született 275 millió forint értékű, elmaradt hosszú távú 

kötelezettségről, amely az amortizáció része, továbbá ehhez a Magyar Állam ígérvény szintjén 

hozzátett 300 millió forintot. A teljes összeg közel 600 millió forint műszaki-technikai 

fejlesztést tartalmaz, amely alapján szinten tartást tudnak megvalósítani, ugyanakkor ez a valós 

igényhez képest kevés.  

 

Szőnyi István képviselő 8:37 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: 100 éves cégről beszélnek, a szándék kinyilvánításáról tavaly 

döntöttek az állam számára. A beszámolóból derült ki részére, hogy az állam a tulajdonos 

március 2-tól. A városlakóknak nem az a fontos, hogy mekkora vagyon került átadásra, hanem 

az, hogy biztonságos és jó minőségű ivóvíz folyjon a csapból. Kérdés, hogy a feladatellátás 

maradt-e a Zempléni Vízmű Kft-nél és ha igen, akkor meddig.    

 

Szabó János képviselő: az átlag állampolgárnak az a fontos, hogy folyjon a csapból a víz, és 

jó minőségű legyen, hiba esetén gyorsan és szakszerűen dolgozzanak a Zempléni Vízmű Kft. 

munkatársai. Eddig mindig pozitív hozzáállást tapasztalt, amelyért köszönetet mondott. 

Hozzátette, hogy nem tud megmentőként gondolni a kormányzatra.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: aki követte az elmúlt év eseményeit, nem volt újdonság, hogy 

március 2-án megtörtént az állami tulajdonba adás. Megköszönte igazgató úrnak és 

munkatársainak a 2022. évi munkáját. Új fejezet kezdődik a Kft. életében. Fogyasztói oldalról 

irreleváns, hogy ki a Kft. tulajdonosa. Hozzátette, hogy nagyon komoly együttműködés volt a 

Kft. és az önkormányzat között. A 2022. évi beszámolót taglalta igazgató úr, Róth képviselő úr 

jövőbelátó kérdéseket tett fel, amelyeknek túlnyomó része nem ismert. A szolgáltató neve 

Zempléni Vízmű Kft. marad.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megköszönte a Kft. eddigi munkáját, jó szervezetről van 

szó, biztonságosan végzik a munkájukat és biztonságosan fogják végezni továbbra is.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Zempléni Vízmű Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint. 
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Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

112/2023. (VI.28.) határozata 

a Zempléni Vízmű Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Zempléni Vízmű 

Kft. 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint 

elfogadja. 

 

 

6. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény 2022. 

évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte Csernai Ferencné igazgató asszonyt, és 

megkérdezte, hogy van-e kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Csernai Ferencné igazgató: az Egyesített Szociális Intézmény feladatellátása 2022 évben nem 

változott, a beszámoló tartalmazza ellátási formákként az elvégzett tevékenységeiket, az 

ellátottak számát, és összetételét. Külön fejezetet kapott a járványügyi intézkedés, hiszen a 

beszámolási időszakban a veszélyhelyzet fennállt, fokozott figyelmet fordítottak a dolgozók és 

az ellátottak egészségének védelmére. Az energiaválság miatt intézkedési tervet készítettek 

minden szakterület vonatkozásában, hogy csökkenjen a fizetendő számla összege. A fogyatékos 

napközi otthon bővítése és felújítása érdekében pályázatot nyújtott be Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzata, amelyről még pozitív visszajelzés nem érkezett. A tárgyi eszközök fejlesztése 

miatt is várják a támogatást. Intézményi szinten a szakképzett dolgozók pótlása okoz gondot. 

Hátrány a jelentkezőknél, hogy folyamatos ellátást biztosít az intézmény a rászoruló idős 

embereknek, nincs leállás, nincs szünet.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter képviselőt, hogy ismertesse a Szociális és 

Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolta az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. Tolmácsolta a bizottság véleményét, megköszönve 

a szociális intézmény munkatársainak áldozatos, lelkiismeretes munkáját.  

 

Kérdések következtek. 

 

Róth József képviselő: idézett az előterjesztésből, ehhez kapcsolódóan megkérdezte, hogy az 

elhibázott gazdaságpolitika következményei közé tartoznak-e a képviselő asszony által 

elmondottak 

 

Csernai Ferencné igazgató: nem, mert az adósság nem most halmozódott fel. 2017 évben volt 

egy pályázat, amelynek a hátrányos helyzetű személyekkel történő foglalkozás volt a témája. 

Készült akkor egy kérdőív, amelyben szerepelt az a kérdés, hogy van-e felhalmozott tartozása 

az adott személynek. A felmérés megdöbbentő volt, sok családnak volt számla hátraléka, 

hiteltartozása. Az intézménynek is volt olyan közfoglalkoztatottja, hogy a jövedelem 

megjelenésekor keresték a munkáltatót és érkezett a letiltás. Emiatt megszüntetik a 

munkaviszonyt, mert a nagyon alacsony bérért nem dolgoznak. Napszámba mennek, és abból 
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fedezik a kiadásaikat. Hozzátette, hogy a pályázat azért volt, hogy életvezetési tanácsokkal, 

napló vezetésével rávezessék őket arra, hogy a megkeresett pénzt mire használják.  

 

Szabó János képviselő: megkérdezte, hogy mennyi az alkalmazotti létszám az Egyesített 

Szociális Intézménynél, hány üres álláshely van, hogyan sikerül betölteni, továbbá béremelésre 

van-e lehetőség. 

 

Csernai Ferencné igazgató: az Egyesített Szociális Intézménynél jelenleg 2 ápolói álláshely 

van, július 31-el távozik egy szakács, és élelmezésvezetőt szeretnének alkalmazni. A házi 

gondozási feladatokkal kapcsolatos minden álláshely betöltött, családsegítőként egy fő nem 

szakképzett munkatárs van, akinek folyamatban van a végzettség megszerzése.  

 

Vélemények következtek.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: megköszönte igazgató asszony és munkatársai munkáját, 

továbbá megemlítette az intézmény és az önkormányzat közötti szoros szakmai kapcsolatot. 

Megérné összeszámolni, hogy 2007 óta mennyit költött az önkormányzat a szociális 

ellátórendszer infrastruktúrájának fejlesztésére, amely nagyon fontos, mert ez olyan szakma, 

amiben nem mindenki tud dolgozni. Speciális szakterület, nemcsak szakképzettséget, hanem 

egyfajta lelki rátermettséget is igényel. Igazgató asszony szűkszavúan nyilatkozott azzal 

kapcsolatban, hogy a koronavírussal terhelt időszak alatt megállt a világ, ugyanakkor az 

Egyesített Szociális Intézmény dolgozói tovább dolgoztak, az ellátottakat gondozni kellett, erőn 

felül teljesítettek. A felhalmozódott adósság a 2010 előtti időszakban keletkezett, most is 

vannak családok, akik törlesztik az ingatlan terheket, adósságokat. Hozzátette, hogy az ESZI és 

a szociális bizottság mindent megtett annak érdekében, hogy a saját lehetőségeihez képest ezen 

enyhíteni tudjon, az önkormányzat az elmúlt 10 évben számos alkalommal módosította saját 

rendeletét, hogy minél jobban tudjanak segíteni a nehéz helyzetbe került családokon.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a város nevében megköszönte az intézmény munkáját. Az 

elkövetkezendő években nemcsak Sátoraljaújhelyen fogják egyre többen a bentlakásos 

intézmények adta lehetőségeket, szolgáltatásokat, valamint az otthonápolással kapcsolatos 

segítő tevékenységet igénybe venni. Középtávon kell gondolkodni, hogy újabb beruházás 

megvalósításával, bővítéssel vagy új telephely kialakításával a bentlakásos intézmény 

kapacitását növelni lehessen. Azonban megjelentek már a nyereségorientált szolgáltatások is, 

ahol komoly összegekért élhetnek az ott lakók. Hozzátette, hogy Zemplénben nincs igény a 

vállalkozás alapján működtetett idősek otthonára.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény 2022. évi 

munkájáról szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

113/2023. (VI.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény 2022. évi munkájáról szóló beszámoló 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Egyesített Szociális Intézmény 2022. évi munkájáról szóló beszámolóját az előterjesztésben 

foglaltak szerint elfogadja. 
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Csernai Ferencné képviselő 9:12 órakor távozott az ülésről.  

 

 

7. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet 2022. évi 

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte Páles Gábor igazgató urat, és megkérdezte, 

hogy van-e kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Schweitzer Tamás képviselőt, hogy ismertesse a 

Városüzemeltetési Bizottság döntését. 

 

Schweitzer Tamás képviselő: ismertette a Városüzemeltetési Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek.  

 

Róth József képviselő: a Városellátó Szervezethez tartozik a közösségi kerékpáros közlekedés. 

Megkérdezte, hogy 2022 évben mennyi bevétel és kiadás volt ezen a téren.  

 

Pasztorniczky István képviselő: a derogációs beruházással kapcsolatban – hiszen a zárt 

csapadékcsatorna-hálózat karbantartása a feladataik között szerepel – megkérdezte, hogy 

figyelemmel kísérik-e a munkálatokat, folyamatosan veszik-e át a munkaterületet, valamint a 

műszaki ellenőrzésben is részt vesznek-e. Megkérdezte, hogy a Kalandpark játszótere és a 

Városháza udvarán lévő csobogó is a feladataik közé tartozik-e. Továbbá a Művelődési 

Központ előtti szökőkút miért nem üzemel.  

 

Csernai Ferencné képviselő 9:15 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Palicz István képviselő: megkérte igazgató urat, hogy szóljon néhány szót a nehézségeikről, 

és a munkások végzettségeiről. Megkérdezte, hogy milyen rongálások fordulnak elő az 

elektromos kerékpárok esetében.  

 

Páles Gábor igazgató: a bevételi oldalról nem tud nyilatkozni, az e-bike üzemeltetésével 

kapcsolatos számlák az önkormányzat számlájára futnak be. Az üzemeltetési költség több 

tényezőből adódik össze, az állandó alkalmazott bérköltsége, egy gépjármű üzemeltetési 

költsége, javítása, karbantartása. Pontos összeget nem tud jelenleg mondani, amennyiben 

kívánja, a későbbiekben tájékoztatja képviselő urat. A derogációs beruházás kapcsán a műszaki 

ellenőrzésben nem vesznek részt, azonban folyamatosan figyelemmel kísérik a beruházás 

lebonyolítását. Folyamatos kapcsolatban vannak a polgármesteri hivatal műszaki osztályával, 

Bartus István főépítésszel, a Zempléni Vízmű Kft-től Géczi Ágnessel. Folyamatban van a 

kárfelmérés a zöld növényzet esetében, a vízelvezető rendszerben lévő hibákról, amelyeket 

jeleznek az illetékesek felé. Részt vesznek a csomópontok kialakításánál. A Kalandpark 

játszótere nem tartozik a Városellátó Szervezet feladatai közé. A Művelődési Központ előtti 

szökőkút több éve nem működik, a tér felújítása során szóba került a téma, azonban újbóli 

üzembe helyezése nagyon sokba kerülne a városnak. Az e-bike-al kapcsolatban a tavalyi évben 

voltak olyan renitens újhelyi polgárok, akik nem a rendeltetésnek megfelelően használták az 



14 

 

eszközöket. Ezek a kerékpárok épített utakon használhatóak, sajnos hegyi kerékpárként 

használták, ebből több probléma adódott, ezek kártérítése folyamatban van. Hozzátette, hogy 

az elmúlt időszakban megnövekedett a kölcsönzések száma, károkozás nem történt. Az 

infrastruktúra fejlesztése szükséges lenne, a gépek üzemeltetésével kapcsolatban van probléma, 

nincs szakképzett munkaerő. A cég 75%-a minimálbéren van, szakképzett munkaerőt nem 

tudnak foglalkoztatni, valamint a közmunkás létszámot évek óta nem tudják feltölteni, 

folyamatos kapcsolatban vannak a Munkaügyi Központtal.  

 

Vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: elolvasta az előterjesztést, és akadályba ütközött a jogszabály 

ismertetésnél, hivatkozva van Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 

94/2020 (IX.24.) határozatára, amely tartalmazza a Városellátó Szervezet és a Sátoraljaújhelyi 

Polgármesteri Hivatal munkamegosztási megállapodását. Megpróbálta megkeresni a 

határozatot, a jegyzőkönyv szerint a Sátoraljaújhelyi Ipari Park Kft. 2019. évi beszámolójának 

jóváhagyásáról szól. Kérte a megállapodás megküldését részére. Felhívta a figyelmet a Várhegy 

utcában a tangazdaság bejáratára, ahol életveszélyes a víznyelő rács, és a stop tábla csak 

alakjában funkcionál, színében nem.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: a kimutatás alapján 2022. évben május és október között 1743 

alkalommal béreltek e-bike-ot, 2023. április, május hónapban, és június 27-ig 1548 bérlés 

történt, októberig ez a szám növekedni fog. Idő kell, hogy az emberek megszokják és 

használják, hiszen nem volt jó az indulás, a veszélyhelyzet ideje alatt került átadásra a rendszer. 

Sok sikert kívánt igazgató úrnak és munkatársainak.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a munkaképes közmunkás létszám kevesebb, ezért aki ért 

a gazdaságpolitikához, észre veheti az összefüggést a közmunkában foglalkoztatott létszám 

csökkenése és a gazdaság teljesítőképessége között. Tíz évvel ezelőtt háromszoros 

túljelentkezés volt a közmunka helyekre, jelenleg örülnek, ha jelentkeznek munkára, hiszen a 

munka világában egyre többen helyezkednek el. A Városellátó Szervezet egyre kevesebb 

emberrel, és egyre nehezebb körülmények között végzi a munkáját. Gondolni kell itt is a 

középtávú programra, hogy megbecsülésre kerüljenek azok a dolgozók, akik szakmunkára 

képesek, hosszú ideje dolgoznak a cégnél, és akikre még szükség lenne végzettségük miatt. Ki 

kell dolgozni egy középtávú koncepciót a Városellátó Szervezet és a Városüzemeltetési és 

Közterület-felügyeleti Osztály részvételével, ez év decemberére vagy jövő év januárjára a bér, 

és a műszaki, technikai fejlesztésekről.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet 2022. évi 

tevékenységéről szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

114/2023. (VI.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Városellátó Szervezet 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóját az előterjesztésben 

foglaltak szerint elfogadja. 
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Dankó Dénes alpolgármester 9:36 órakor távozott az ülésről.  

 

8. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda Szlovák és 

Német Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde 2022. évi működéséről szóló beszámoló 

elfogadására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte Zelina Zoltánné intézményvezető asszonyt, és 

megkérdezte, hogy van-e kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Zelina Zoltánné intézményvezető: kiegészítése nincs, a felmerülő kérdésekre választ ad. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek.  

 

Róth József képviselő: azt olvasta, hogy a kormány nehezíteni fogja 2024. január 1-től a 

babaváró hitelhez történő hozzájutástű azzal, hogy a házaspárok csak akkor igényelhetik, ha a 

női tagja még nincs 30 éves. Ez a családtámogatási rendszer szigorítás csökkenteni fogja-e a 

gyermekvállalást.  

 

Szabó János képviselő 9:38 órakor távozott az ülésről.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: képviselő úrnak el kell olvasnia az előterjesztés címét, 

beszámolóról van szó. Képviselő úr pártja a CSOK ellen szavazott a parlamentben. 

Megkérdezte, hogy miért érzi úgy, hogy felteheti ezt a kérdést a képviselő-testületi ülésen egy 

óvodai beszámoló esetében. Arról szól, hogy ösztönözni kell a 30 év alattiakat, hogy az első 

gyermek mihamarabb megszülessen, mert minél később vállalnak gyermeket, annál 

nehezebben jön a gyermekáldás. Hangsúlyozta, hogy ennek az előterjesztéshez semmi köze 

nincs.  

 

Dankó Dénes alpolgármester 9:39 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Vélemények következtek.  

 

Róth József képviselő: a gyermekvállalási kedv növekedése vagy csökkenése befolyásolja az 

óvoda működését. KSH adatként szerepel az, hogy a 2010 előtti években átlagosan 100 ezer 

gyermek született évente, 2010 után átlagban 80 ezer.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: megköszönte intézményvezető asszony munkáját és az elmúlt 

éveket is, mivel a vezetést átadja. Nem fogadta el azt, hogy a családtámogatási rendszernek 

köszönhetően kevesebb gyermek született 2010 óta, mint azelőtt, ezért utána fog nézni.  

 

Szabó János képviselő 9:42 órakor visszaérkezett az ülésre.  
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Palicz István képviselő: ezer éve ismerik egymást, más-más vonalon dolgoznak, azonban 

mindketten az oktatás-nevelés területén. Jó kapcsolatot tart fenn az önkormányzattal, a várossal, 

a város rendezvényein jelen vannak a kicsi óvodásokkal együtt. Sokszor gondolkodtak együtt 

szakmai kérdésekben, különösen a sajátos nevelési igényű gyermek ellátásával kapcsolatban.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a 25 év alatt kiváló vezetőkkel dolgozhatott, a 

gyermekeken látni, hogy mennyire szeretik őket. Minden szektora fontos az oktatásnak, az 

alapokat az óvodában teremtik meg. Gratulált az elmúlt évekhez és a jövőbeli munkájukhoz 

sok sikert kívánt.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda Szlovák és Német 

Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde 2022. évi működéséről szóló beszámolóját az előterjesztésben 

foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

115/2023. (VI.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda Szlovák és Német Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde 

2022. évi működéséről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Hétszínvirág Óvoda Szlovák és Német Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde 2022. évi működéséről 

szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

Zelina Zoltánné intézményvezető: megköszönte polgármester, alpolgármester, jegyző, 

aljegyző úrnak, önkormányzati tanácsadó asszonynak és a képviselő-testület tagjainak az öt év 

támogatását, a segítséget az egészségügyi, valamint a háborús veszélyhelyzet alatt is. Kérte, 

hogy az új vezetést is ugyanúgy támogassák.  

 

 

Szőnyi István képviselő 9:50 órakor távozott az ülésről.  

 

9. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény 

Alapító Okiratának módosításáról szóló 94/2023. (V.24.) önkormányzati határozat 

módosítására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a képviselő-testület 94/2023. (V.24.) határozatával a rövid 

időtartamú közfoglalkoztatás kormányzati funkció megszűnése miatt módosította a 

Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító Okiratát. A Magyar Államkincstár 

felülvizsgálta, kettő pont miatt nem fogadta el. Lényegi változás az alapító okiratban nincs, 

technikai módosításról van szó.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter és Csernai Ferencné képviselőket, hogy 

ismertessék az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság és a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

döntését. 
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Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító Okiratának 

módosításáról szóló 94/2023. (V.24.) önkormányzati határozat módosítását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal,–

egyhangúlag –az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

116/2023. (VI.28.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító Okiratának módosításáról szóló 

94/2023. (V.24.) önkormányzati határozat módosítására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, a Sátoraljaújhelyi 

Egyesített Szociális Intézmény Alapító Okiratának módosításáról szóló 94/2023. 

(V.24.)önkormányzati határozat mellékletét jelen határozat melléklete szerint módosítja. 

 

Felhatalmazta polgármestert a módosító okirat aláírására. 

Felhívta jegyzőt, hogy a módosítás átvezetése céljából a Magyar Államkincstár Borsod- Abaúj- 

Zemplén Vármegyei Igazgatóság részére a szükséges dokumentumok megküldéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: 8 nap 

Felelős: jegyző 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 5. mellékletét képezi.  

 

 

10. Napirendi pont: Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító 

Okiratának módosításáról szóló 97/2023. (V.24.) önkormányzati határozat 

módosítására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a képviselő-testület 97/2023. (V.24.) határozatával a rövid 

időtartamú közfoglalkoztatás kormányzati funkció megszűnése miatt módosította a Magas-

hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratát. A Magyar Államkincstár egy 

jogszabályhely törlését kérte az alapító okirat bevezető részéből. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter és Schweitzer Tamás képviselőket, hogy 

ismertessék az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság és az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottság döntését. 
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Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Schweitzer Tamás képviselő: Kracson Norbert képviselő távollétében ismertette az 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, 

és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület 

számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának 

módosításáról szóló 97/2023. (V.24.) önkormányzati határozat módosítását.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 10 tagja, 10 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

117/2023. (VI.28.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának módosításáról szóló 

97/2023. (V.24.) önkormányzati határozat módosítására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának módosításáról szóló 97/2023. (V.24.) 

önkormányzati határozat mellékletét jelen határozat melléklete szerint módosítja. 

 

Felhatalmazta polgármestert a módosító okirat aláírására. 

Felhívta jegyzőt, hogy a módosítás átvezetése céljából a Magyar Államkincstár Borsod- Abaúj- 

Zemplén Vármegyei Igazgatóság részére a szükséges dokumentumok megküldéséről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: 8 nap 

Felelős: jegyző 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 6. mellékletét képezi.  

 

 

Szőnyi István képviselő 9:58 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

11. Napirendi pont: Előterjesztés a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzet 

területi ellátási kötelezettséggel történő ellátására vonatkozó helyettesítési szerződés 

megkötésére 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2021. június 25. napján 

helyettesítési szerződést kötött a Premedic Egyészségügyi Szolgáltató Kft. képviseletében Dr. 

Kemecsei Miklós háziorvossal a Sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzet háziorvosi 

feladatainak ellátására 2021. július 1. napjától. A helyettesítési szerződés az elmúlt időszakban 

többször meg lett hosszabbítva, legutóbb 2023. június 30. napjáig. Tekintettel arra, hogy a IV. 

számú felnőtt háziorvosi körzet jelenleg is betöltetlen, szükséges a feladatellátást a 
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továbbiakban is helyettesítés útján biztosítani. Dr. Fera László háziorvos, a Fera Egészségügyi 

Bt. ügyvezetője vállalja, hogy 2023. július 1. napjától 2023. december 31. napjáig ellátja a IV. 

számú felnőtt háziorvosi körzet háziorvosi feladatait. A szerződésben szerepel, hogy 

amennyiben betöltésre kerül a háziorvosi körzet állandó orvossal, abban az esetben a 

helyettesítési szerződés megszüntethető.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek. 

 

Szabó János képviselő: a bizottsági ülésen felmerült, hogy doktor úr másik időbeosztással 

tudná vállalni a helyettesítést, mivel két óra ütközött a saját rendelési idejével, ugyanakkor az 

eredeti időbeosztással szavazták meg az előterjesztést. Megkérdezte, hogy aktualizálásra került-

e a két rendelési idő. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: személyesen egyeztetésre került a saját körzetének és a IV. 

körzetnek az időbeosztása, az előterjesztésben szereplő eredeti időbeosztás szerint fogja ellátni 

a rendelést.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzet 

területi ellátási kötelezettséggel történő ellátására vonatkozó helyettesítési szerződés 

megkötését. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

118/2023. (VI.28.) határozata 

a sátoraljaújhelyi IV. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel 

történő ellátására vonatkozó helyettesítési szerződés megkötéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata döntött arról, hogy a területi ellátási kötelezettséggel 

bíró IV. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátását 2023. július 1. napjától 2023. december 31. 

napjáig helyettesítéssel biztosítja. A helyettesítés biztosítására a Fera Egészségügyi Bt-vel 

(székhely: 3980 Sátoraljaújhely, Hősök tere 12., adószám: 22303349-1-05) a határozat 

melléklete szerinti helyettesítési szerződést köt. A betéti társaság, dr. Fera László háziorvos 

útján látja el az egészségügyi ellátást.  

 

Felhatalmazta a polgármestert a helyettesítési szerződés aláírására. 

 

Felkérte a jegyzőt, hogy a szerződések egy-egy példányát a Borsod- Abaúj- Zemplén 

Vármegyei Kormányhivatal Szerencsi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztálya, valamint a 

Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő részére küldje meg.  

Határidő: azonnal 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 7. mellékletét képezi.  
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12. Napirendi pont: Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet területi 

ellátási kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötésére 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2018. július 27. napján 

területi ellátási kötelezettséggel végzett önálló fogorvosi tevékenységre vonatkozó 

feladatellátási szerződést kötött Dr. Szilágyi George Thomas - fog-, és szájbetegségek 

szakorvosa – egyéni vállalkozóval fogorvosi alapellátás, mint egészségügyi alapellátás 

folytatására, a sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet területi ellátására. A szerződés 

időtartama 5 év volt, mely 2023. július 31-én lejár. Dr. Szilágyi George Thomas a 

szerződéskötéshez szükséges dokumentumokat csatolta. A Szociális és Egészségügyi Bizottság 

2023. május 23-án megtartott ülésén tárgyalta és elfogadta a sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi 

körzet 5 éves munkájáról szóló beszámolót. A benyújtott iratok, valamint a működési 

nyilvántartásból letöltött adatok alapján megállapítható, hogy a fogorvosi tevékenység 

ellátására a feladatellátási szerződés megköthető. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Vélemények következtek. 

 

Szabó János képviselő: mindenki azt kívánja, hogy sokáig dolgozzon még fogorvosként. Erőt 

és egészséget kívánt részére.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötését. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

119/2023. (VI.28.) határozata 

a sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel történő 

feladatellátási szerződés megkötéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 4. pontjában, 

az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5.§ (1) bekezdés b) pontjában, 

az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvényben, továbbá az egészségügyi 

szolgáltatások Egészségügyi Alapból történő finanszírozásának részletes szabályairól szóló 

43/1999. (III.3.) Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 

tevékenységről szóló 4/2000. (II.25.) EÜM rendeletben foglaltakra figyelemmel, területi 

ellátási kötelezettséggel bíró sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet ellátására Dr. Szilágyi 
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George Thomas egyéni vállalkozóval, fog-, és szájbetegségek szakorvosával (székhelye: 

3994 Pálháza, Rózsás u. 5., adószám: 49485336-1-25, nyilvántartási szám: 5962321) szerződést 

köt a határozat mellékletében foglaltak szerint. 

 

Felhatalmazta a polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Felkérte a jegyzőt, hogy a szerződések egy-egy példányát a Borsod- Abaúj- Zemplén 

Vármegyei Kormányhivatal Szerencsi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztálya, valamint a 

Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő részére küldje meg.  

 

Határidő: 2023. július 31. 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 8. mellékletét képezi.  

 

 

13. Napirendi pont: Előterjesztés a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet területi 

ellátási kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötésére 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2018. augusztus 27. napján 

területi ellátási kötelezettséggel végzett önálló fogorvosi tevékenységre vonatkozó 

feladatellátási szerződést kötött Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma - fog-, és szájbetegségek 

szakorvosa-egyéni vállalkozóval fogorvosi alapellátás, mint egészségügyi alapellátás 

folytatására, a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet területi ellátására. A szerződés 

időtartama 5 év volt, mely 2023. augusztus 31-én lejár. Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma 

a szerződéskötéshez szükséges dokumentumokat csatolta, a Szociális és Egészségügyi 

Bizottság 2023. május 23-án megtartott ülésén tárgyalta és elfogadta a sátoraljaújhelyi III. 

számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló beszámolót. A benyújtott iratok, valamint a 

működési nyilvántartásból letöltött adatok alapján megállapítható, hogy a fogorvosi 

tevékenység ellátására a feladatellátási szerződés megköthető. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. A bizottság megállapította, hogy Vinczéné Dr. 

Csernátonyi Édua szakmai munkájával kapcsolatban soha nem volt negatív észrevétel, 

csendesen, de határozottan végzi munkáját.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötését. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

120/2023. (VI.28.) határozata 

a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel történő 
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feladatellátási szerződés megkötéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 4. pontjában, 

az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5.§ (1) bekezdés b) pontjában, 

az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvényben, továbbá az egészségügyi 

szolgáltatások Egészségügyi Alapból történő finanszírozásának részletes szabályairól szóló 

43/1999. (III.3.) Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 

tevékenységről szóló 4/2000. (II.25.) EÜM rendeletben foglaltakra figyelemmel, területi 

ellátási kötelezettséggel bíró sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet ellátására Vinczéné 

Dr. Csernátonyi Édua Emma egyéni vállalkozóval, a fog-, és szájbetegségek szakorvosával 

(székhelye: 3950 Sárospatak, Október 23. tér 16. fsz. 2., adószám: 49414105-1-25, egyéni 

vállalkozói száma: 5825033) szerződést köt a határozat mellékletében foglaltak szerint. 

 

Felhatalmazta a polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Felkérte a jegyzőt, hogy a szerződések egy-egy példányát a Borsod- Abaúj- Zemplén 

Vármegyei Kormányhivatal Szerencsi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztálya, valamint a 

Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő részére küldje meg.  

 

Határidő: 2023. július 31. 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 9. mellékletét képezi.  

 

 

14. Napirendi pont: Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet 

területi ellátási kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötésére 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2018. szeptember 12. napján 

területi ellátási kötelezettséggel végzett önálló orvosi tevékenységre vonatkozó feladatellátási 

szerződést kötött a Dr. Hegedűs Mária vállalkozó háziorvossal. A szerződés időtartama 5 év 

volt, mely 2023. szeptember 11-én lejár. A Szociális és Egészségügyi Bizottság 2023. május 

23-án megtartott ülésén tárgyalta és elfogadta az I. számú háziorvosi körzetmunkájáról szóló 

beszámolót. A benyújtott iratok, valamint a működési nyilvántartásból letöltött adatok alapján 

megállapítható, hogy a háziorvosi tevékenység ellátására a feladatellátási szerződés 

megköthető. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. Hozzátette, hogy valamennyi beszámoló kapcsán 

kérték a rendelési idők betartását, a háziorvos elérhetőségét, a preventív betegellátást. A 

doktornő esetében a kötelező kreditpontot meg kell szereznie, figyelni kell annak időpontját, 

azonban a szakhatóságokkal történt egyeztetés alapján megköthető a szerződés. 
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Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta az I. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel 

történő feladatellátási szerződés megkötését. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

121/2023. (VI.28.) határozata 

az I. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel történő 

feladatellátási szerződés megkötéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 4. pontjában, 

az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5.§ (1) bekezdés a) pontjában, 

az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvényben, továbbá az egészségügyi 

szolgáltatások Egészségügyi Alapból történő finanszírozásának részletes szabályairól szóló 

43/1999. (III.3.) Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 

tevékenységről szóló 4/2000. (II.25.) EÜM rendeletben foglaltakra figyelemmel, területi 

ellátási kötelezettséggel bíró I. számú háziorvosi körzet ellátására Dr. Hegedűs Mária egyéni 

vállalkozó (székhelye: 3980 Sátoraljaújhely, Dózsa Gy. u. 14. 1/8., adószám: 49430178-1-25  

nyilvántartási száma: 5865138) háziorvossal szerződést köt a határozat mellékletében foglaltak 

szerint. 

 

Felhatalmazta a polgármestert a szerződés aláírására 

 

Felkérte a jegyzőt, hogy a szerződések egy-egy példányát a Borsod- Abaúj- Zemplén 

Vármegyei Kormányhivatal Szerencsi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztálya, valamint a 

Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő részére küldje meg.  

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 10. mellékletét képezi.  

 

 

15. Napirendi pont: Előterjesztés a területi védőnői ellátás átszervezésével kapcsolatos 

intézkedésre 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzata működteti a területi és az 

ifjúság-egészségügyi védőnői ellátást Sátoraljaújhelyen. A tavaly év végén megjelent 

jogszabálymódosítás alapján a területi védőnői ellátás kikerül az önkormányzatok hatáskörei 

közül 2023. július 1. napjától, és a munkáltatói jogok gyakorlását a sátoraljaújhelyi területi 

védőnői szolgálat esetében a Borsod-Abaúj- Zemplén Vármegyei Központi Kórház és 

Egyetemi Oktatókórház veszi át. Az átadás-átvétel jelenleg is folyamatban van, több egyeztetés 

és megbeszélés zajlott már le a védőnők zökkenőmentes átadásával kapcsolatban. Fontos kitétel 

volt, hogy az ellátottak, a gyermekek és a családok ne vegyenek észre semmit az átállás 

kapcsán. Az egyeztetések hónapokkal korábban elkezdődtek, hamarosan a megállapodás 

végére is sikerül pontot tenni, továbbá szükséges Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének a hozzájáruló nyilatkozata, valamint polgármester úr felhatalmazása a 

megállapodás aláírásához.  
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Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések, vélemények következtek.  

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy az ingó és ingatlan vagyont is át kell-e adni, vagy 

annak ingyenes használatát kell biztosítani.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a védőnők ellátási helye az egészségházban van, az ingó dolgokat 

kell átadni térítésmentesen.  

 

Szabó János képviselő: azt tapasztalta, hogy fejetlenség van, minden átszervezésre kerül, 

központosítanak. Hiányolta a szakértők jelenlétét. Remélte, hogy minden jól fog alakulni.  

 

Csernai Ferencné képviselő: megpróbált utána érdeklődni, hogy miért kerül át az 

önkormányzatoktól a védőnői ellátás. Sokféle szervezethez, társuláshoz, összevont 

egészségügyi intézményekhez tartoztak a védőnők. Úgy tudja, hogy országos szinten a szakmai 

politikát nem tudták megfelelő módon érvényesíteni, nem voltak egységes elvek és elvárások, 

ezért került sor az átszervezésre. Bizottsági ülésen is kérték, hogy mindentől függetlenül a 

szakmai munkáról ezután is számoljanak be, hiszen ugyanúgy Sátoraljaújhelyen végzik a 

munkájukat. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a területi védőnői ellátás átszervezésével kapcsolatos 

intézkedésre vonatkozó előterjesztést.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

122/2023. (VI.28.) határozata 

a területi védőnői ellátás átszervezésével kapcsolatos intézkedésről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az egészségügyi 

alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 23.§ értelmében a területi védőnői ellátás 

átszervezéséhez szükséges megállapodás megkötéséhez hozzájárul. 

 

Felhatalmazta a polgármestert a megállapodás megkötéséhez szükséges jognyilatkozatok 

megtételére és a megállapodás aláírására 

Határidő: folyamatos 

 

 

16. Napirendi pont: Előterjesztés az Árpád-házi Szent Margit Katolikus Általános Iskola 

és Óvoda Tagintézménye valamint a Szent István Katolikus Technikum és 

Gimnázium tulajdon átruházásával kapcsolatos megállapodások megkötéséhez való 

hozzájárulására 
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Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az egyházak hitéleti és közcélú tevékenységének anyagi 

feltételeiről szóló jogszabály 2022. december 7-i módosításával a helyi önkormányzati 

tulajdonban álló ingó és ingatlan vagyont haladéktalanul, de legkésőbb a feladatátvétel évében 

a nevelési, illetve tanév kezdetéig ingyenesen a bevett egyház vagy annak belső egyházi jogi 

személye, mint fenntartó tulajdonába kell adni. Jelen esetben az Egri Egyházmegye 

fenntartásában lévő Szent István Katolikus Technikum és Gimnázium és az Árpád-házi Szent 

Margit Katolikus Általános Iskola és Óvoda Tagintézménye ingatlanjairól van szó. Az erre 

vonatkozó igénybejelentés megfelelő határidőben beérkezett Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzatához. A tulajdonátruházási megállapodások szerződéstervezetét megküldte az 

Egri Főegyházmegye. Önkormányzati határozat szükséges a tulajdonátruházáshoz való 

hozzájárulásáról, valamint a határozat felhatalmazza a jegyzőt a megállapodás kidolgozásával 

kapcsolatos tárgyalások, egyeztetések lefolytatására, továbbá a polgármestert a tulajdon 

átruházási megállapodás aláírására. Hozzátette, hogy a tulajdonátruházási megállapodások 

megkötésének a 2023-2024-es tanév kezdetéig kell realizálódniuk, amelyeknek jogi akadálya 

nincs.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Palicz István képviselőt, hogy ismertesse a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntését. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Kérdések, vélemények következtek.  

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy mekkora kár érte az ingatlanok átadásával az 

önkormányzatot, mennyi a forgalmi értéke az ingatlanoknak, továbbá a hozzájuk tartozó álló 

és tárgyi eszközöknek, amelyeket át kell adni.  

 

Szabó János képviselő: a következőkben három egyforma napirend kerül megtárgyalásra 

különböző egyházak részére történő ingatlan átadásokról, ezekkel kapcsolatban megbízásra 

kerül a jegyző a tárgyalások lefolytatására, polgármester úr a szerződés aláírására. Az 

előterjesztés úgy kezdődik, hogy az Egri Főegyházmegye 2011. június 9. napján, valamint 

2015. június 18. napján kelt megállapodások szerint átvette az intézmények működtetését. A 

helyi önkormányzati tulajdonban álló ingó és ingatlan vagyont haladéktalanul, de legkésőbb a 

feladatátvétel évében a nevelési, illetve tanév kezdetéig ingyenesen át kell adni. Megkérdezte, 

hogyan kell ezt értelmezni.  

 

Palicz István képviselő: Szabó János képviselő úr kérdését a bizottsági ülésen részletesen 

megbeszélték. Róth József képviselő úrtól költői kérdésként megkérdezte, hogy annak idején 

kik vették el az egyházaktól ezeket az intézményeket.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: arra a kérdésre, hogy mekkora vagyont veszít az önkormányzat, 

jelenleg nem tud választ adni, továbbá amikor a feladatellátási szerződés megkötése megtörtént, 

akkor ingyenes használatba kerültek az ingatlanok. A tulajdonjogot kötelezettségek terhelik, és 

jogosultságok illetik. A jogosultságok általában vagyoni jellegűek. Akinek tulajdonjoga van, az 

értékesítheti, elidegenítheti, megterhelheti, bérbe adatja. Tekintettel arra, hogy ezek az 

ingatlanok évek óta az egyházak fenntartásában vannak, az önkormányzatnak ebből anyagi 

bevétele nem származik. A tulajdonosi kötelezettségek nagy anyagi terhet róttak az 



26 

 

önkormányzatra, gondolni lehet az épületek felújítási költségeire. A tulajdonjog átruházása 

után, szeptember 1-től nem az önkormányzat költségvetését fogja terhelni a tulajdonjoggal járó 

kötelezettségek finanszírozása. A bizottsági ülésen elhangzott, hogy az ingatlan vagyon 

átadására legkésőbb a feladatátvétel évében egyházi vagyonkezelésbe adott ingatlanok esetében 

van lehetőség. Ebben az esetben a legkésőbb szónak van jelentősége. Az előterjesztésben 

érintett ingatlanok 2011 és 2015 évben kerültek vagyonkezelésbe. Előfordulhat, hogy adott 

intézmény ebben az évben vagy a jövőben kerül egyházi fenntartás alá, ezért tartotta fontosnak 

a jogalkotó, hogy nem csak a mostani állapotra, hanem a jövőre vonatkozóan is megalkossa a 

szabályt, hogy a feladatátvétel évben szeptember 1. napjáig a tulajdonátruházásnak 

megtörténjenek.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: az önkormányzatot akkor éri kár, ha jégverés van, Róth 

képviselő ezt a szót rosszul használta. Kár nem érte az önkormányzatot, a funkciója ugyanaz 

marad. Amennyiben megváltozik, akkor visszakerül az önkormányzathoz a tulajdonjog. Az 

ingatlanok állagmegóvására az önkormányzat mindig csak költött, ingatlanfedezetként nem 

lehetett számításba venni. A kár szót túlzónak és nem ide illőnek tartotta.  

 

 

Technikai probléma miatt Szamosvölgyi Péter polgármester 10 perc szünetet rendelt el. 

 

 

Sebes Péter képviselő: korábban is volt tulajdonátadás, megszavazták, nem értette a kettős 

mércét.  

 

Pasztorniczky István képviselő: csodálkozott, hogy vannak még olyan intézmények, 

ingatlanok, ahol önkormányzati vagyonkezelésről kell tárgyalni. Kérdés, hogy a háziorvosi 

ellátást meddig tekintik önkormányzati feladatnak. A hulladékgazdálkodásnál is megfigyelhető 

a központosítás.  

 

Palicz István képviselő: a sátoraljaújhelyiek a József Attila utcát még mindig papsornak 

hívják, a Kerit van, aki még zárdának hívja, a Petőfi Sándor Általános Iskolának a helyet a 

Református Egyház adta. Meg kellene nézni, hogy mi volt a történelemben, továbbá a hatalmat 

a nép választotta meg.  

 

Róth József képviselő: a tulajdonjog kötelezi az embert, nem lehet csak úgy elvenni az 

ingatlant. Az egyházak egyszer már kárpótolva voltak, innen egy lépés a fizetős oktatás.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: megállapodásról kell dönteni, polgármester úr elmondta, hogy 

amennyiben megszűnik a funkció, akkor visszaszáll a tulajdonjog az önkormányzatra. Ebben a 

formában az önkormányzatnak nincs kockázata.  

 

Szabó János képviselő: három egyházzal kapcsolatban kell állást foglalni. A határozat szerint 

a jegyző felhatalmazásra kerül a legjobb szerződés megkötésére. A szerződésben szerepelhet 

például, hogy x éven belül fel kell újítani az Esze Tamás úti óvodát. Hozzátette, hogy az 

önkormányzatiság karjainak nyirbálása zajlik.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testület részére, hogy az Árpád-házi Szent 

Margit Katolikus Általános Iskola és Óvoda Tagintézménye valamint a Szent István Katolikus 

Technikum és Gimnázium tulajdon átruházással kapcsolatos megállapodások megkötéséhez 

járuljon hozzá.  
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Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatokat hozta: 

 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

123/2023. (VI.28.) határozata 

az Árpád-házi Szent Margit Katolikus Általános Iskola és Óvoda Tagintézménye 

valamint a Szent István Katolikus Technikum és Gimnázium tulajdon átruházással 

kapcsolatos megállapodások megkötéséhez való hozzájárulásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az egyházak 

hitéleti és közcélú tevékenységének anyagi feltételeiről szóló 1997. évi CXXIV. törvény 11/A.§ 

(1) bekezdése értelmében, a tulajdonát képező Sátoraljaújhely belterületi 335 helyrajzi számú, 

valamint 2373 helyrajzi számú ingatlanok tekintetében az Egri Főegyházmegyével (3300 Eger, 

Széchenyi utca 1., képviseli: Dr. Ternyák Csaba érsek) történő tulajdonátruházási megállapodás 

megkötéséhez hozzájárul. 

 

Felhatalmazta a jegyzőt a megállapodás kidolgozásával kapcsolatos tárgyalások, egyeztetések 

lefolytatására 

Felhatalmazta a polgármestert a tulajdon átruházási megállapodás aláírására 

Határidő: folyamatos 

 

 

17. Napirendi pont: Előterjesztés a Georgikon Görögkatolikus Mezőgazdasági és 

Élelmiszeripari Technikum, Szakképző Iskola és Kollégium tulajdon átruházásával 

kapcsolatos megállapodás megkötéséhez való hozzájárulására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Palicz István képviselőt, hogy ismertesse a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntését. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Kérdések, vélemények következtek.  

 

Szabó János képviselő: az intézményegyüttes külön kérdéseket vet fel. Megkérdezte, hogy 

azokat az épületeket kell-e átadni, amelyben oktatás-nevelés zajlik. A konyha, a kollégium, a 

tankert, az udvarrész tekinthető-e szorosan oktatási-nevelési helynek. Van-e mód arra, hogy 

csak az az épület legyen átadva, amelyben tanítanak.  

 

Róth József képviselő: tudható-e az ingatlan forgalmi értéke.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: 2016 óta fenntartója a Georgikon középiskolának a Görögkatolikus 

Egyházmegye, élő szerződés van az ingyenes használatról, aminek tartalma alapját képezi a 

tulajdonjog átadását tartalmazó tárgyalásoknak. Mindent meg kell tenni annak érdekében, hogy 

úgy történjen meg a tulajdonátruházás, hogy azok az ingatlanrészek, területek, amik nem 
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kifejezetten oktatási-nevelési célra használhatók, mint a konyha, önkormányzati tulajdonban 

maradjanak. Épületmegosztásról, területmegosztásról kell tárgyalni és egyezségre jutni. Az 

Egyházmegye megküldte a szerződés tervezetet, és a képviselő-testület felhatalmazása 

szükséges a tárgyalások lefolytatásához. A Görögkatolikus Egyházmegyével szükséges a 

legtöbb egyeztetés, valamint a pályázati fenntartási időszakkal kapcsolatban is vannak 

eldöntendő kérdések. Remélte, hogy szeptember 1-ig meglesz a közös állálpont, amelyet mind 

a két fél elfogad. Hozzátette, hogy nem tudja pontosan milyen összegű az ingatlanegyüttesek 

értéke. Az önkormányzatnak bevétele nem származik mindezekből, a feladatellátást eddig is, 

és ezután is ők végzik, a tulajdonjoggal kapcsolatos kötelezettségek kerülnek átadásra.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: korábban sem az önkormányzat volt a fenntartója az 

intézménynek, hanem megyei szinten került szabályozásra. Az oktatási-nevelési célhoz fűződő 

megfogalmazás nagyon jó, mert többféleképpen lehet értelmezni. Az iskola esetében a törvény 

előír zöld területet, zárt területeket, egyéb paramétereket, amelyek kellenek a működési 

engedélyhez. A kollégium nem oktatási intézmény, azonban nevelési intézménynek tekinthető 

akkor, ha nemcsak a szállás funkciója van meg, hanem nevelés is folyik. A konyha nem 

önmagában a Georgikon részére került felújításra, hanem az összes általános iskola konyháját 

is kisegíti.   

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testület részére, hogy a Georgikon 

Görögkatolikus Mezőgazdasági és Élelmiszeripari Technikum, Szakképző Iskola és Kollégium 

tulajdon átruházásával kapcsolatos megállapodás megkötéséhez járuljon hozzá. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatokat hozta: 

 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

124/2023. (VI.28.) határozata 

a Georgikon Görögkatolikus Mezőgazdasági és Élelmiszeripari Technikum, Szakképző 

Iskola és Kollégium tulajdon átruházásával kapcsolatos megállapodás megkötéséhez való 

hozzájárulásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az egyházak 

hitéleti és közcélú tevékenységének anyagi feltételeiről szóló 1997. évi CXXIV. törvény 11/A.§ 

(1) bekezdése értelmében, a tulajdonát képező Sátoraljaújhely belterületi 2379 helyrajzi számú 

ingatlan tekintetében a Miskolci Egyházmegye Közfeladat ellátó Intézményei Fenntartójával 

(3526 Miskolc, Szeles utca 59., képviseli: Dr. Orosz Atanáz püspök) történő tulajdonátruházási 

megállapodás megkötéséhez hozzájárul. 

 

Felhatalmazta a jegyzőt a megállapodás kidolgozásával kapcsolatos tárgyalások, egyeztetések 

lefolytatására 

Felhatalmazta a polgármestert a tulajdon átruházási megállapodás aláírására 

Határidő: folyamatos 

 

 

 

18. Napirendi pont: Előterjesztés a Petőfi Sándor Református Általános Iskola tulajdon 

átruházásával kapcsolatos megállapodás megkötéséhez való hozzájárulására 
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Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Palicz István képviselőt, hogy ismertesse a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntését. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Kérdések, vélemények következtek.  

 

Szabó János képviselő: megkérdezte valakitől, hogy amennyiben az előbb említett 

előterjesztések által javasolt döntések a jelenlegi ellenzék által irányított kormány részéről 

merültek volna fel, akkor tüntetésekre lehetett volna-e számítani. A válasz igen volt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a lehetőség képviselő úrnak is megvan.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testület részére, hogy a Petőfi Sándor 

Református Általános Iskola tulajdon átruházásával kapcsolatos megállapodás megkötéséhez 

járuljon hozzá.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

125/2023. (VI.28.) határozata 

a Petőfi Sándor Református Általános Iskola tulajdon átruházásával kapcsolatos 

megállapodás megkötéséhez való hozzájárulásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az egyházak 

hitéleti és közcélú tevékenységének anyagi feltételeiről szóló 1997. évi CXXIV. törvény 11/A.§ 

(1) bekezdése értelmében, a tulajdonát képező Sátoraljaújhely belterületi 2856 helyrajzi számú 

ingatlan tekintetében a Tiszáninneni Református Egyházkerülettel (3525 Miskolc, Kossuth utca 

17.,képviseli: Pásztor Dániel püspök) történő tulajdon átruházási megállapodás megkötéséhez 

hozzájárul. 

 

Felhatalmazta a jegyzőt a megállapodás kidolgozásával kapcsolatos tárgyalások, egyeztetések 

lefolytatására 

Felhatalmazta a polgármestert a tulajdon átruházási megállapodás aláírására 

Határidő: folyamatos 

 

 

19. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni 

Hiúzok Jégsport Egyesület közöttimegállapodás módosításhoz való hozzájárulására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 
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dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 97/2022. 

(IV.27.) határozatával döntött az önkormányzat és a Zempléni Hiúzok Jégsport Egyesület 

közötti, jégcsarnok üzemeltetéséről szóló megállapodás 1 év határozott időtartamra történő 

megkötéséről, amely 2023. június 30-án lejár, ezért szükséges annak további 1 évre történő 

meghosszabbítása. Tekintettel arra, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpontban, 

valamint a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatalban a megállapodás fennállásának időtartama 

alatt személyi változások következtek be, indokolt a megállapodásban a kapcsolattartó 

személyek módosítása is. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Palicz István képviselőt, hogy ismertesse a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntését. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Kérdések, vélemények következtek.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: jelezte, hogy az Egyesület neve megváltozott, a Hiúzok szó 

kikerült a megnevezésből. Kérte, hogy a határozatban és a megállapodásban is kerüljön 

javításra Zempléni Jégsport Egyesületre az elnevezés. 

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy miért kell megnevezni név szerint a 

kapcsolattartókat.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: amennyiben szakmai kérdés merül fel, konkrétan ahhoz a 

személyhez lehet fordulni, aki tudja a választ. 

 

Szabó János képviselő: megkérdezte, hogy a közönségkorcsolyázást hogyan lehet ütemezni. 

Amennyiben a technikai és anyagi lehetőség is rendelkezésre áll, kérte, hogy a városközpontban 

közönségkorcsolya létrehozása kerüljön megfontolásra.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: tájékoztatásként elmondta, hogy az Egyesület a Magyar 

Jégkorong Szövetség TAO pályázatában 215 millió forint vissza nem térítendő támogatást nyert 

el napelempark létrehozására, amely elindul ebben az évben. Hozzátette, hogy jövő évben 

nyílik meg a lehetőség a TAO támogatás lehívására, akkor tudja az Egyesület továbbadni az 

önkormányzat részére az összeget. Több éves tapasztalat, hogy az emberek akkor szeretnek 

korcsolyázni, amikor szezonja van. Megötszörözték a közönségkorcsolya bevételüket az idei 

éven, a bérelhető korcsolyák számát is bővíteni fogják. A városközpontban üzemeltetni a mai 

energiaárak mellett egy másik korcsolyapályát véleménye szerint nem megfelelő ötlet, 

tekintettel arra is, hogy a városban van lehetőség korcsolyázásra, és aki szeretne, a 

jégcsarnokban van is rá lehetősége.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni 

Hiúzok Jégsport Egyesület közötti megállapodás módosításhoz való hozzájárulást az Egyesület 

nevének megváltoztatásával. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

126/2023. (VI.28.) határozata 

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Zempléni Jégsport Egyesület közötti 

megállapodás módosításhoz való hozzájárulásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzata és a Zempléni Jégsport Egyesület közötti jégcsarnok üzemeltetéséről 

szóló megállapodás módosításához a határozat mellékletében foglaltak szerint hozzájárul. 

 

Felhatalmazta a polgármestert a megállapodás módosítás aláírására. 

Határidő: 2023. június 30. 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 11. mellékletét képezi.  

 

 

20. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj 

Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. között kötendő, a csípőszúnyogok elleni 

védekezés keretében történő szúnyoggyérítés felméréssel és monitoring 

tevékenységgel kapcsolatos megállapodás megkötéséhez való hozzájárulására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a Nonprofit Kft. megbíz valakit, aki elvégzi a felmérést 

egész Tokaj-Hegyalján, ez alapján kerül a katasztrófavédelemhez, vagy szaktárcához az ügy. 

Hasonlóan, mint a Balaton estében, nem sziget-szerűen, hanem egész területen végzik a 

szúnyoggyérítést. Megdöbbentette az a tény, hogy enyhe szél esetén is egy szúnyog 20-22 km-

t képes megtenni. Hozzátette, hogy amennyiben minden önkormányzat csatlakozik és lesz rá 

fedezet, akkor Tokaj-Hegyalja teljes területén közösen és azonos logisztika alapján indulna meg 

az szúnyoggyérítés.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás és Schweitzer Tamás képviselőket, hogy 

ismertessék a Pénzügyi Bizottság és a Városüzemeltetési Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Schweitzer Tamás képviselő: ismertette a Városüzemeltetési Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék 

Fejlődéséért Nonprofit Kft. között kötendő, a csípőszúnyogok elleni védekezés keretében történő 

szúnyoggyérítés felméréssel és monitoring tevékenységgel kapcsolatos megállapodás 

megkötéséhez való hozzájárulást. 

 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

127/2023. (VI.28.) határozata 

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. 

között kötendő, a csípőszúnyogok elleni védekezés keretében történő szúnyoggyérítés 

felméréssel és monitoring tevékenységgel kapcsolatos megállapodás megkötéséhez való 

hozzájárulásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. között kötendő, a 

csípőszúnyogok elleni védekezés keretében történő szúnyoggyérítés felméréssel és monitoring 

tevékenységgel kapcsolatos megállapodás megkötéséhez hozzájárul.  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött továbbá arról, hogy a 

szúnyoggyérítés felméréssel kapcsolatos költségeket Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. 

évi költségvetésének terhére biztosítja. 

 

Felhatalmazta a polgármestert a megállapodás aláírására. 

Határidő: folyamatos 

 

 

 

21. Napirendi pont: Előterjesztés a képviselő-testület 2023. évi II. félévi munkatervének 

elfogadására 

 

Tekintettel arra, hogy szóbeli kiegészítés nem történt, Szamosvölgyi Péter polgármester kérte 

Sebes Péter képviselőt, hogy ismertesse az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely szerint 

a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a képviselő-testület 2023. évi II. félévi munkatervének elfogadására 

vonatkozó előterjesztést. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

128/2023. (VI.28.) határozata 

a Képviselő-testület 2023. évi II. félévi munkatervének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 2023. évi II. 

félévi munkatervét a határozat mellékletében foglaltak szerint jóváhagyja. 

 

Felhívja a jegyzőt, hogy az érintett előterjesztőket levélben tájékoztassa az egyes napirendi 

pont címéről és az előterjesztések leadási határidejéről. 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 12. mellékletét képezi.  
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22. Napirendi pont: Előterjesztés önkormányzati vagyonhasznosításra 
 

Tekintettel arra, hogy szóbeli kiegészítés nem történt, Szamosvölgyi Péter polgármester 

megkérte Palicz István képviselőt, hogy a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntéseiről tájékoztassa a Képviselő-testületet.  
 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolta az előterjesztést a képviselő-testület számára az alábbiak szerint. 

 

- ne vásárolja meg az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 2107 helyrajzi 

számú, természetben a Sátoraljaújhely, Stuller Antal utca 2. szám alatti 355 m2 

alapterületű „lakóház, udvar” megnevezésű ingatlanból a Papp Gáborné által 

megvételre felajánlott 111/600 tulajdoni hányadot. 

- jelölje ki elidegenítésre az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 1956/2 

helyrajzi számú, természetben a Sátoraljaújhely, Boglyoska utca 5/2. szám alatt 

található 240 m2 alapterületű lakóház, udvar megnevezésű ingatlan 4/8 tulajdoni 

hányadát 2.500.000,- Ft induló licitáron. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta az önkormányzati vagyonhasznosítás pontjait a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság által javasoltak szerint.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

129/2023. (VI.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy nem vásárolja 

meg az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 2107 helyrajzi számú, természetben a 

Sátoraljaújhely, Stuller Antal utca 2. szám alatti 355 m2 alapterületű „lakóház, udvar” 

megnevezésű ingatlanból a Papp Gáborné által megvételre felajánlott 111/600 tulajdoni 

hányadot. 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

130/2023. (VI.28.) határozata 

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az ingatlan 

nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 1956/2 helyrajzi számú, természetben a Sátoraljaújhely, 

Boglyoska utca 5/2. szám alatt található 240 m2 alapterületű lakóház, udvar megnevezésű 

ingatlan 4/8 tulajdoni hányadát elidegenítésre meghirdeti. 

 

Induló licitár: 2.500.000,- Ft 

Kijelölt vevő: a liciteljáráson legmagasabb ajánlatot tevő pályázó 
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23. Napirendi pont: Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 

tájékoztató elfogadására  

 

Tekintettel arra, hogy szóbeli kiegészítés, kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi 

Péter polgármester elfogadásra javasolta a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 

tájékoztatót. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

131/2023. (VI.28.) határozata 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadásáról 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

24. Napirendi pont: Egyebek  
 

 Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának 

támogatására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: az előterjesztés az ülés előtt kiosztásra került, mindenki 

olvashatta.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás képviselőt, hogy ismertesse a Pénzügyi 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta Sátoraljaújhely Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának 

támogatásáról vonatkozó előterjesztést. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

132/2023. (VI.28.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának támogatásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Sátoraljaújhely 

Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata részére a 2023. évi működésének biztosítására, 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének terhére 600.000,-Ft, azaz 

hatszázezer forint összegű feladatalapú támogatást biztosít. 

 

 

Szőnyi István képviselő 11:20 órakor távozott az ülésről.  
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Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte a képviselő-testület tagjait, hogy van-e 

javaslatuk, észrevételük vagy véleményük az Egyebek napirendi ponton belül. 

 

Dankó Dénes alpolgármester: ebben az évben is sor került a Társastánc és Koreográfus 

Versenyre új helyszínen, a Rákóczi Táborban, ahol köszöntötte a résztvevőket. Részt vett 

továbbá a ZHK tulajdonosi bizottsági ülésén is. Július 1. megjegyzendő dátum, hiszen  

megváltozik a koncessziós szerződés, a hulladékgazdálkodás menete, a BMH-tól a gyakorlati 

kivitelezést átveszi a ZHK, a koncessziót a MOL speciális ága látja majd el. Fontosnak tartotta 

elmondani, hogy a szolgáltatás nem változik, mindenhol ugyanazon a napon fog járni az autó, 

kéthetente a szelektív hulladékszállítás, köztes héten a zöld hulladékkal. Pozitívum, hogy a zöld 

zsákok számát 4-ről 6-ra emelték, ahol több zöld hulladékot látnak, oda 4-nél több zsákot 

tesznek majd.    

 

Szabó János képviselő: a BMH kivonul az ügyfélszolgálati irodából, remélte, hogy 

zökkenőmentesen beköltözik majd a ZHK. A hulladékudvarban tengelyméréssel fogják 

ellenőrizni és átvenni a hulladékot.  Nincs kanyarodó sáv a 37-es főúton a hulladékudvar felé, 

kért mindenkit, hogy nyitott szemmel közlekedjenek. A derogációs beruházás helyreállításánál 

kérdés, hogy az útburkolati jelek pótlása beletartozik-e a pályázati költségekbe. 

Sátoraljaújhelyen is tapasztalható az orvos elvándorlás, és az elöregedés. A szociális bizottság 

ülésén tett egy javaslatot, miszerint bizonyos terheket vegyenek le a gyermekorvosok válláról. 

Érdekegyeztetést kellene folytatni az érintettekkel, legfőképp a szülők által írható igazolások 

számának emeléséről.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: egyetértett Szabó úr első, és utolsó témájával 

kapcsolatban. A derogációs beruházás helyreállításánál teljes helyreállítás van, például a 

kerékpárút jelzéseinél is. 

 

Pasztorniczky István képviselő: e-mailben jelezte, hogy a nyilvános wc helyére 

figyelemfelhívó jelzést kértek a sétálóutcán a bevezető részekre. A nyitva tartását az 

idegenforgalmi szezonban meg kellene hosszabbítani. Az Oremus utcát és a szerpentint a 

Rákóczi Tábor felé felújították, a 16. szám környékén van egy tuja a közterületen, belóg az útra, 

balesetveszélyes, akadályozza a kilátást, gallyazni kellene. A burkolat helyreállításról létezik 

önkormányzati rendelet, mely szerint félsáv vagy egész sáv szerint kell a szükséges 

munkálatokat elvégezni. A derogációs pályázat esetében nem mindenhol történik majd a 

rendelet szerinti helyreállítás.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a táblák készülnek, majd kihelyezésre kerülnek. A városi 

wc évek óta az idegenforgalmi szezonban meghosszabbított nyitva tartással működik.  

 

Palicz István képviselő: az elmúlt ülésen már beszéltek róla, hogy a tanulóvezető oktatás a 

reggeli és délutáni időszakban ne a városközpontban történjen. Nem érzékeli a rendőrségi 

beszámoló után, hogy tevékenyen részt vennének a közlekedés segítésében, a rossz parkolás és 

a rendfenntartás területén.  

 

Csernai Ferencné képviselő: gyermekorvosi beszámoló kapcsán felmerült, hogy sok esetben 

kérnek a szülők igazolást, mert a veszélyhelyzet következményeként az oktatási intézményből 

orrfolyás, tüsszögés, köhögés enyhe tünetei esetén is hazaküldik a gyermeket. Bizottsági ülésen 

javasolta, hogy szeptemberben az oktatási intézmények fenntartóit és a gyermekorvosokat 

fórumra kellene hívni, egyeztetni azzal kapcsolatban, hogy lehet-e a szülő által igazolható 

három napot megemelni, vagy milyen egyéb megoldást lehet találni. Azért is fontos a téma 

megtárgyalása, mert  az igazolások adminisztrációja elveszi az időt a tényleges vizsgálattól.  
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Tekintettel arra, hogy további észrevétel, kérdés, javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester a nyílt ülést 11 óra 26 perckor berekesztette, majd a képviselő-testület zárt ülésen 

folytatta munkáját.  

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

dr. Terdik Sándor sk. 

jegyző 

Szamosvölgyi Péter sk. 

polgármester 

 

 


